
Agenda inhoudelijk overleg covidteam LZ

1. Opening

2. Praktische mededelingen

3. Inhoud

5.a Casus 1: dagopvang (zie hieronder)
b Casus 2 (zie hieronder)
c Casus 3: [JBI (zie hieronder)
d Archivering: verslag + logboek
e Vakantieplanning
f Mail BEEElvan deze week

g Afspraken eerste week van januari: welke dagen zijn we hier?

4, Ronde langs de Velden

COVID vaccinaties

Griepvaccinaties

Verpleeghuis en bezoek

Gehandicaptenzorg
Testen

PBM

Cijfers
Geleerde lessen

Communicatie

Werkdruk

Logboek
Overige

5. Rondvraag

6. Afsluiting

Casus 1: dagopvang

Eigenlijk wil ik mij via deze richten tot minister Hugo de Jonge met het volgende.

Min oudrs ENN KFPR icocc vant overs

wege maar ook omdat mijn ouders erg op hun zelfstandigheid gesteld zijn probeert mijn vader naar

beste kunnen mijn moeder te ondersteunen|NEGRI
EEE vor dt er vanuit de WLZ gebruik gemaakt van thuiszorg en 3 dagen per week

dagopvang. Wij hebben destijds bewust voor WLZ gekozen.

Vanwege Corona is de dagopvang gesloten en zit mijn moeder 7 dagen per week thuis. Mijn vader is

gebonden aan huis en kan niet meer
“

bijtanken” . Het verpleeghuis | IEEE «ct geen

alternatief. Omdat de situatie voor mijn vader dusdanig belastend is, en er niet acuut plaatsing in

een verpleeghuis voor mijn moeder voorhanden is, heb ik 3 dagen per week 3 uurtjes oppas aan huis

geregeld zodat hij toch even ruimte heeft voor zich zelf. Deze oppas komt van de organisatie [EXE]
EER Enthousiaste en lieve mensen. Echter wordt deze zorg niet betaald uit de wiz. Dat betekent

dat wij toch de administratieve bureaucratische molen voor een PGB in moeten ondanks te menen

alles goed geregeld te hebben. U zou er voor de gein eens naar moeten kijken. ) Op dit moment

zitten zij in thuisquarantaine vanwege een positief gesteste thuiszorgmedewerkster. Maakt de

situatie nog iets gecompliceerder en mogen er eigenlijk alleen nog professionals over de vloer

komen. Ik merk dat ik grote moeite heb met deze situatie en zou willen dat het anders geregeld kan

worden. Het budget is er immers. Het wordt alleen niet meer door [JEEEMbenut. Een alternatief

bieden ze niet. Corona heeft ons allen lelijk te pakken. Dit vraag veel van ons allemaal. Voor

ondernemers is het een en ander geregeld. Maar, blijkbaar is er meer nood. Nood in een vorm die

wellicht minder opvalt en minder geuit wordt. Zorgkantoor [JES is altijd bereid om met mij mee

te denken. Geen onvolkomen woord over hen. Echter, ook zij zijn gebonden aan alle regeltjes.

Regeltjes waar in deze tijd wellicht iets flexibeler mee omgegaan zou moeten worden. Specifiek tot u

1020868



1020868

richt ik mij. Niet alleen omdat u minister voor volksgezondheid bent maar ook omdat mijn cuders

CRT . Benieuwd en in afwachting van uw standpunt groet ik u,

Casus 2

Hebben jullie het binnen het team gehad over het beleid van de club van EE: (gisteren
en eergisteren in de media).
Ik was aanvankelijk wel positief over haar verhaal, maar had net binnen het team nog wel discussie

daarover. Collega die zich afvroeg of instelling dit wel zelfstandig kan beslissen. Moet beroepsgroep
daar niet ook wat van vinden?

Bovendien strekt dit natuurlijk wel wat verder dan de eigen instelling. Als het virus daar z'n gang

mag gaan en er komen mensen op bezoek, gaat de verspreiding dan niet te makkelijk ook naar

buiten?

Is dit bij jullie onderwerp van gesprek?

Casus 3

10 december 2020

Beste familie en/of eerste contactpersoon,

Afgelopen weekend hebben we u geinformeerd over het preventief testen van de bewoners, die

geen klachten hebben of in het verleden negatief zijn getest. Er zijn 43 bewoners getest en alle

testen zijn gelukkig negatief. Daar zijn we heel blij mee! Er is ook gesproken over het preventief

testen van onze medewerkers. Echter, in overleg met de GGD en onze deskundigen infectiepreventie

is besloten dit niet te doen.

Door het preventief testen van de bewoners hopen we een eerste stap gezet te hebben in het onder

controle krijgen van de situatie. Op dit moment zijn in totaal 26 bewaoners besmet geraakt met het

coronavirus. Helaas zijn er zes bewoners overleden. Daarnaast zijn 26 medewerkers positief getest

op het coronavirus. Gelukkig zien we dat er de afgelopen weinig tot geen besmettingen bijgekomen

zijn. Ook dat is goed nieuws!

Sinds 3 december mogen onze bewoners weer beperkt bezoek ontvangen. Hier wordt veel gebruik

van gemaakt. We horen van de naasten dat dit als heel prettig wordt ervaren. Nu nog met een paar

spelregels, maar we hopen dat er snel meer mogelijk is.

Volgende week ontvangt u van ons weer een update. Als er in de tussentijd belangrijk nieuws is, dan

informeren we u uiteraard eerder. Mocht u vragen hebben of behoefte hebben aan meer

informatie, dan kunt u bellen naar de receptic: [IIIEEEIINL.
Met vriendelijke groet,

Reactie GGD:

Het beleid t.a.v. corona bij ons wordt voor een groot deel bepaald door het [JEJE] crisisteam, dat op

haar beurt weer afstemt met 0.a. GGD en Izore. Wij willen wel medewerkers preventief testen, maar

hebben daarvoor medewerking van de GGD nodig. GGD heeft op dit punt een andere visie.


